

Förbundsstyrelsemöte, telefonmöte Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 4 april 2018 kl. 19:00—20:20

Plats: Telefonmöte

| | | | |
|--------------|---------------------------|----------------------|----|
| Närvarande: | Robert Wälikangas | SvSF vice ordförande | RW |
| | Bo Ohlsson | Ledamot | BO |
| | Margareta Ekberg Emilsson | Ledamot | ME |
| | Jane Jönsson | Ledamot | JJ |
| | Sofia Åkesson | Ledamot | SÅ |
| | Anders Lindström | Lerduvesektionen | AL |
| | Johan Carlson | Pistelsektionen | JC |
| | Mikael Svensson | Gevärssektionen | MS |
| | Anna Eklöf | Ungdomsrådet | AE |
| | Ulla Samuelsson | Valberedningen | US |
| | Patrik Johansson | Generalsekreterare | PJ |
| Frånvarande: | Marie Franzon | Lekmannarevisor | MF |
| | Carl-Henrik Gilljam | Viltmålssektionen | CG |

§SM18-871 Sammanträdet öppnades kl. 19:02

§SM18-872 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes med tilläggs punkten SM18-873G.

§SM18-873 Godkännande av föregående protokoll
a. I föregående mötesprotokoll (FS-möte 2018-03-16 -- 17) justerades initialerna TS till JC – därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna.
b. Åtgärdslista
Åtgärdslistan gick igenom och lades därefter till handlingarna.

§SM18-874 Förbundsmötet 2018
a. Program och föredragningslista
Programmet för förbundsmötet gick igenom, justerades och godkändes därefter av förbundsstyrelsen. Föredragningslistan för förbundsmötet justerades och godkändes av förbundsstyrelsen.
b. Motioner och propositioner
Proposition 1 avseende ändringar i förbundets stadgar föredrogs av BO.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att lägga fram propositionen till förbundsmötet för beslut.
Motion 1 från Västergötland avseende en utredning om införande av fältskytte med pistol i föredrogs av PJ.



Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge sitt bifall till motionen, och om förbundsmötet gör detsamma därefter utreda möjligheterna kring fältskjutning med pistol i förbundets verksamhet.

Därefter diskuterade förbundsstyrelsen om den motion som kommit in via gevärssektionen från Dalstorps SKF skulle anses vara ställd som en motion till förbundsmötet.

Beslut: Förbundsstyrelsen gjorde bedömningen att motionen ställts till sektionen och att den därför inte skulle tas med som en motion till förbundsmötet.

c. Verksamhetsplan

RW redogjorde för genomförda ändringar och tillägg. Han informerade om att verksamhetsplanen skulle skickas ut på ytterligare en remissrunda till sektioner och kansli. Förbundsstyrelsen hade ingenting att erinra mot skrivningen i verksamhetsplanen.

d. Granskningsrapport lekmanarevisor

Lekmanarevisorns revisionsberättelse gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

e. Valberedningens förslag

US informerade om valberedningens förslag till val vid förbundsmötet, samt om att valberedningen arbetar vidare med att hitta en mötesordförande för förbundsmötet.

f. Verksamhetsberättelse

Verksamhetsberättelsen hanterades ej vid mötet.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att PJ ska skicka ut verksamhetsberättelsen på mailrunda med information om föreslagna strykningar jämfört med föregående års verksamhetsberättelse.

§SM18-875 Övriga frågor

a. Förtjänsttecken

PJ informerade om inkomna nomineringar till olika förtjänsttecken.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att bordlägga frågan och tillsätta en medaljkommitté för att hantera frågan. Ordförande i medaljkommittén beslutades bli BO.

b. Examinator skyttekort

PJ informerade om sin skrivelse. Förslaget innebär att i de fall som en sektionsstyrelse godkänner en person som skyttekortsexaminator så ska det dokumenteras i ett sektionsstyrelseprotokoll och att det i protokollet även framgår att det vid beslutet fanns behörig examinator/huvudexaminator närvarande vid mötet. Förbundsstyrelsen diskuterade frågan utifrån olika infallsvinklar.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att inte kräva närvaro av examinator/huvudexaminator närvarande vid sektionsstyrelsemötet, eftersom det kravet inte i dagsläget ställs på distrikten.

c. Medlemskap i European Field Target Federation

PJ informerade om att Field Target-grenledaren kontaktat kansliet med en förfrågan om vad som behövdes för att kunna söka medlemskap i EFTF. Då



begärd information inte inkommit till kansliet från gruppen bordlades frågan om EFTF-medlemskap.

d. Rapport internationellt arbete

Christina Åhlstedts internationella rapport gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

e. SOK:s årsmöte

Det har kommit till SvSF:s kännedom att SOK:s valberedning valt att förordna Mats Årjes till ny ordförande i SOK. Frågan lyftes om hur SvSF ska ställa sig, stödja vår egen nominering Per Palmström eller valberedningens förslag?

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge mandat till årsmötesdeltagarna RW och PJ hantera denna fråga vid SOK:s årsmöte.

f. Nytt sätt att kommunicera

Beslutspunkt från föregående styrelsemöte.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade formellt att ge klartecken för ett test-avsnitt i form av en film som visar RG:s idé om ett nytt sätt att kommunicera ut information från förbundet i andra typer av media, samt att denna film ska visas i samband med förbundsmötet.

g. MBL

Robert Wälikangas informerade om att MBL-förhandlingen med Unionens fackklubb avslutats.

§SM18-876 Nästkommande möten
Förbundsmöte 26 – 27 maj
Telefonmöte 27 juni (18:00)
FS-möte augusti (datum sätts efter FM)
Arbetshelg september/oktober (datum bestäms senare)
Skytteforum/FS 23 – 25 november